
اخبارخبر كوتاه اهالی فوتبال منتظر آغاز لیگ برتر در فصل نوزدهم

جونیور براندائو در جمع سرخپوشان پایتخت قرار گرفت

محسن بنگر : 

صد در صد پرسپولیسی هستیم

لیگ  آغاز  منتظر  صبرانه  بی  فوتبال  اهالی 
لیگ  تیم های  هستند.  آن  نوزدهم  فصل  در  برتر 
تمرینات  و  یاریگیری  و  استراحت  از  پس  برتری 
و  فراز  پر  راه  در  نهادن  گام  مهیای  اینک  منظم 
قهرمان  پرسپولیس  هستند.  برتر  لیگ  نشیب 
دوره ی گذشته و استقلال تیم سوم لیگ هجدهم 
تیم های پرهواداری هستند که با سرمربیان جدید 
را  و شفر جای خود  برانکو  آغاز می کنند.  را  لیگ 
خیلی  آبی ها  داده اند،  استراماچونی  و  کالدرون  به 
شش  بر  پایانی  نوزدهم  لیگ  که  هستند  امیدوار 
و  باشد  لیگ  در  قهرمانی  از  دوری  و  ناکامی   سال 
قهرمانی  عنوان  تکرار  سودای  در  هم  سرخ پوشان 
برای چهارمین بار پیاپی آن می باشند. سپاهان تیم 
شاخص دیار زاینده رود  هم چنان با امیر قلعه نویی 
و عزمی جزم برای رسیدن به عنوان قهرمانی لیگ 
تراکتور  تیم  سه  این  کنار  در  می کند .  شروع  را 
کارکشته  دنیزلی  مصطفی  با  که  دارد  قرار  تبریز 
بازیکنان شاخص دیگر در رویای رسیدن  و جذب 
ایران است.  سایر  برتر  اولین قهرمانی در لیگ  به 
تیم ها هم هر کدام به فراخور حال خود، توانایی ها 
و ظرفیت هایی که دارند آماده ی حضور شایسته و 
بایسته در لیگ برتر شده اند. حضور مربیان جوان و 
با انگیزه و رقابت آن ها با مربیان با تجربه و خارجی 
لیگ برتر مطمئناً منجر به خلق صحنه های جالبی 

خواهد شد. 
در  گام  حالی  در  ایران  فوتبال  حرفه ای  لیگ 
نوزدهمین فصل پیدایش خود می گذارد که برنامه ی 
نود یار و همراه همیشگی اش را دیگر در کنار خود 
نمی بیند نود به دلیل کج سلیقگی و عدم شناخت 
از  درست مدیران شبکه سه و حتی رسانه ی ملی 
موقعیت و نقش بی بدیل آن  در شفاف سازی و 

آشکار کردن زوایای پنهان برخی از سو رفتارها که 
در حوزه ی فوتبال ایران رخ می دهد سال گذشته از 
میانه های فصل هجدهم پخش آن متوقف شد. به 
و هنوز  نبود  این مسئله مسئله ی ساده ای  هرحال 
حذف  نتوانسته اند  نود  علاقمندان  و  همراهان  هم 
آنتن  از  را  فردوسی پور  عادل  دوری  و  برنامه  این 
انتقاداتی هم  نماند  ناگفته  البته  باور کنند.    سیما 
با  برخورد  در  ویژه  به  آن  اجرای  نحوه ی  و  نود  به 
تیم استقلال وجود دارد. که در جای خود و زمان 

مناسب قابل طرح و بررسی می باشد .
فارغ از این اتفاق تعویق تاریخ آغاز مسابقات 
زیر  و  ورزشگاه ها  آماده سازی  بهانه ی  به  لیگ 
اصولی  و  لیگ منظم  برگزاری یک  برای  ساخت ها 
نکته ی دیگری بود که لیگ نوزدهم و باشگاههای 
آن چه  اگر  البته  کرد.  خود  درگیر  را  برتری  لیگ 

که فدراسیون فوتبال گفت به خوبی عملیاتی شده 
بیشتری  مدت  که حتی  داشت  را  آن  ارزش  باشد 
هم صبر کرد چون فوتبال ایران نیاز دارد به صورت 
انجام  و  گری  حرفه ای  سمت  به  شفاف  و  واقعی 
مثبت  پیامدهای  زیرا  برود  پیش  اصولی  کارهای 
این اتفاق در جوامع بین المللی هم به سود فوتبال 
بانوان در  ما خواهد بود.  هنوز شرایط برای حضور 
ورزشگاه ها  مهیا نشده ولی نشانه هایی وجود دارد 
ایران  زنان  و  تا دختران  بشکند  تابو  این  که شاید 
زمین هم بتوانند در ورزشگاه ها و در کنار پسران و 
مردان ایرانی حضور بیابند و از دیدن یک مسابقه ی 

فوتبال لذت ببرند.
بسیار  آن  نرمال  از حد  ایران  فوتبال  حواشی 
بیشتر است، به عبارتی دیگر در فوتبال ایران حاشیه 
بر متن چربش دارد.  به عنوان مثال لیگ هجدهم 

پر بود از اتفاقات عجیب و غریب به ویژه هفته های 
پایانی آن که اگر دو سه هفته ی دیگر لیگ ادامه 
روی  جبران ناپذیری  حوادث  بسا  چه  می کرد  پیدا 

می داد.
هواداران  و  تیم ها  اعتراضات  بالای  حجم 
با  تیم ها  هواداران  درگیری  داوری،  اشتباهات  به 
از  آمده  وجود  به  شرایط  کنترل  ناتوانی  هم دیگر، 
سوی عوامل اجرایی برگزاری مسابقات و منفعلانه 
و  اتفاقات  با  لیگ  سازمان  مدیران  کردن  عمل 
برخی از افراد صاحب نفوذ باعث شد لیگ هجدهم 
فروانی  حاشیه ای  حوادث  و  اتفاقات  تحت الشعاع 
و  فوتبال  به  آسیب شدید  به  منجر  که  گیرد  قرار 
اعتبار آن شد.  تنوع و گستردگی این اتفاقات حتی  
مهدی تاج را مجبور کرد که در حرفی که بیشتر 
نوزدهم  لیگ  در  که  وعده دهد  بود  تلخی  اعتراف 
فدراسیون و کمیته ی انضباطی به صورت جدی و 
نگاهی یکسان با همه ی بی اخلاقی ها و متخلفان 
ناراحت  تاج  سخن   از  خیلی ها  می شود.  برخورد 
شدند که نباید فدراسیون فوتبال در برابر برخی از 
تیم ها و بازیکنان منفعلانه عمل کند و حتی نگران 
ادامه ی این موضوع هستند که مبادا دوباره اینگونه 
رفتار شود.  مخلص کلام اینکه اگر بخواهیم شاهد 
یک لیگ جذاب و دیدنی از لحاظ فنی باشیم باید 
تمامی عوامل درگیر در برگزاری لیگ برتر فوتبال 
با هم همکاری و مشارکت داشته باشند. مشارکتی 
صادقانه و خالصانه تا منجر به رشد و توسعه فوتبال 
کشورمان شود. البته ناگفته نماند حاشیه و اتفاقات 
غیر فوتبالی هم جزء لاینفک فوتبال است اما نباید 
و  اخلاقی  بی  سمت  به  حاشیه ها  که  داد  اجازه 
هتک حرمت و آسیب رساندن به اموال و امکانات 

ورزشگاه ها منجر شود.

جونیور براندائو مهاجم 24 ساله برزیلی با عقد 
پایتخت  سرخپوشان  جمع  به  ساله  یک  قراردادی 
پیوست.خوزه جونیور براندائو مهاجم مدنظر گابریل 
از  و پس  تهران شد  وارد  دوشنبه  بامداد  کالدرون 
تست  تا  رفت  ایفمارک  به  ساعته  چند  استراحت 
پزشکی را پشت سر بگذارد. برخلاف مادیبو مایگا، 
بعد  ساعت  چند  و  اعلام  تر  سریع  او  تست  پاسخ 
در  حضور  برای  مشکلی  براندائو  که  شد  مشخص 

پرسپولیس ندارد.
باشگاه  به  برزیلی  ساله   24 مهاجم  بنابراین 
اش،  برنامه  مدیر  همراه  به  تا  رفت  پرسپولیس 
این  دهد.  انجام  عرب  ایرج  با  را  نهایی  مذاکرات 
براندائو  با  ابتدایی  توافقات  که  است  حالی  در 
با  اما در نهایت باشگاه پرسپولیس  انجام شده بود 
قرارداد  و  یافت  دست  نیز  نهایی  توافق  به  براندائو 
با این بازیکن امضا شد.او که تحت قرارداد باشگاه 
قرضی  بازیکن  عنوان  به  بلغارستان،  لودوگورتس 
راهی پرسپولیس شده و تا پایان فصل پیراهن تیم 
مشخص  کرد.  خواهد  برتن  را  پایتخت  سرخپوش 
نیست که آپشن خرید قطعی در صورت رضایت، در 

قرارداد این بازیکن گنجانده شده یا خیر.
براندائو جونیور فوتبال حرفه ای خود را سال 
2015 و با پیراهن تیم یوونتوس برزیل آغاز کرد. 

در ادامه بازی در تیم های مختلف برزیلی را تجربه 
در  او  رفت.  بلغارستان  لیگ  به  نهایت  در  و  کرد 
لودوگورتس به توفیقی دست نیافت و راهی گویاس 

برزیل شد که آنجا هم نتوانست گلزنی کند.
آخرین بار که این بازیکن موفق به گلزنی شد 
در سال 2018 بود. جایی که با پیراهن تیم اتلتیکو 
گویانینس موفق به دبل برابر اوسته شد. او در همان 

سال هفت گل دیگر هم به ثمر رساند تا آماری قابل 
توجه را در لیگ سری B برزیل ثبت کند.جونیور 
را  پیراهن شماره 7  پرسپولیس  تیم  قرار است در 
برتن کند. پیراهنی که روزگاری بر تن علی پروین 
در  را  آن  رفیعی  سروش  نیز  گذشته  فصل  و  بود 
اختیار داشت. حالا باید دید مهاجم جدید سرخ ها 
نشان می  از خود  را  پیراهن چه عملکردی  این  با 

دهد؛ بازیکنی که امسال در سایت ترانسفر مارکت 
دچار افت ارزش نیز شده است.

در سال های اخیر جری بنگستون، وولودیمیر 
بازیکنانی  بودیمیر  ماریو  و  گادوین منشا  پریموف، 
و  تلخ  لحظات  که  بودند  مختلف  کشورهای  از 
اما  با پرسپولیس سپری کردند  شیرین بسیاری را 
همیشه زیر سایه علی علیپور و مهدی طارمی قرار 
می گرفتند. در این بین گل بنگستون به استقلال، 
گل منشا به الدحیل و گل بودیمیر به پارس جنوبی 
سرخپوش  هواداران  ذهن  در  ها  آن  تا  شد  سبب 

ماندگار شوند.
شکستن  براندائو  چالش  بزرگترین  تردید  بی 
انگلیسی  مهاجم  بود.  خواهد  ویتل  آلن  رکورد 
پیراهن  با  گل   16 توانست  پیش  سال   41 که 
پرسپولیس بزند و تا همین حالا آقای گل خارجی 
های پرسپولیس باشد. اکنون مهاجم شماره هفت 
پرسپولیس امیدوار است تا به جایگاه او برسد.باید 
جدید  مهاجم  برای  بازی  کارت  صدور  روند  دید 
او  آیا  و  رود  می  پیش  شکلی  چه  به  سرخپوشان 
نیمکت  روی  جنوبی  پارس  با  بازی  در  تواند  می 
به  باتوجه  است  بعید  که  هرچند  خیر.  یا  بنشیند 
را  براندائو  فعلا  کالدرون  تمرینات،  در  عدم حضور 

در ترکیب قرار دهد.

صبح  سلام  برنامه  در  حضور  با  پرسپولیس  سابق  مدافع 
کرد.محسن  اشاره  فوتبالش  دوران  حول  مختلف  مسائل  به  بخیر 
تازگی  به  که  سپاهان  و  تراکتور  پرسپولیس،  سابق  مدافع  بنگر، 
تمایل  درباره  برنامه  این  در  حضور  با  گذاشته،  کنار  را  فوتبال 
از  خودمان  هستیم.  پرسپولیسی  صد  در  صد  گفت:  خود  قلبی 

بودیم. پرسپولیسی  اول 
در  پرسپولیس  و  استقلال  بازیکنان  درباره حضور  بنگر  محسن 
می  پیش  موارد  این  ای  حرفه  زندگی  در  بله  گفت:  رقیب  تیم های 
آید و همیشه هم خدایی روی پیراهن شان تعصب داشته اند. برخی 
آقای  هستند.  استقلال  بالا  های  رده  حالا  و  اند  بوده  پرسپولیسی 
رویانیان هم شنیده ام استقلالی بوده است.وی درباره استقلالی بودن 
برخی بازیکنان پرسپولیس گفت: شنیده ام علیرضا بیرانوند و وحید 
امیری استقلالی بوده اند. اما به هر حال چند سال برای پرسپولیس 
معنایی  این چیزها  و  تیم هستند  در  اکنون  و  اند  کرده  بازی  خوب 

ندارد.
در  که  رحمتی  مهدی  پسر  آیا  اینکه  درباره  بنگر  دختر  دریا 
نه  گفت:  نه،  یا  است  پرسپولیسی  کند،  می  زندگی  آنها  همسایگی 
بابا  بازی های  افزود: ما خیلی پیگیر  علی استقلالی شدید است.وی 
بودیم و یک وقتهایی وقتی زمین می خورد اعصابمان خرد می شد و 
و  کرد  می  بازی  خیلی خوب  بابا  گفت:  هم  می شدیم.دنیز  ناراحت 

وقتی مصدوم می شد نگران می شدم.
دریا در پاسخ به اینکه آیا بابا حساس بود که پرسپولیسی باشید، 
را خیلی  پرسپولیس  و خودمان هم  نبود  اینطور  اصلا  بابا  نه،  گفت: 
در  هم  پرسپولیس  سابق  داشتیم.کاپیتان  دوست  استقلال  از  بیشتر 
این باره گفت: دریا در اصفهان به دنیا آمد و آن زمان سپاهانی شدید 
بود اما وقتی از سپاهان آمدم با چیزهایی که برخی گفتند از این تیم 

زده شد. همه لباس های دنیز هم قرمز بود و او فقط درباره پرسپولیس 
شنید و دید.

بنگر درباره بازی با استقلال که آن را چهار دو بردند، گفت: آن 
بازی یکی از بهترین بازی های دوران ورزشی مان بود و در ذهن همه 
مان مانده . تیممان آن سال نسبت به استقلال قوی تر بود. حنیف 
هم بچه نور است و حین بازی یک فن کشتی به من زد ولی می گفت 
پنالتی نبود! گفتم حنیف این سه امتیاز داشت! قرار بود این پنالتی را 
من بزنم. ما قبل از آن پنج پنالتی را خراب کرده بودیم. مهدی، امید، 
کمال، اومانیا و.. پنالتی ها را خراب کرده بودند و می گفتند کاپیتان 
بود و می خواست  بزند. مهدی هم چون دو گل زده  را  پنالتی  باید 
هت تریک کند ما رفیق بودیم و قرار شد او گل را بزند. اما او تمرکز 

نداشت و پنالتی گل نشد.
رغم  علی  که  است  بازیکنانی  معدود  جزو  اینکه  درباره  وی 
اضافه وزن نشده است، گفت: من  فوتبال هنوز دچار  از  خداحافظی 
تازه چند ماه است فوتبال را کنار گذاشته ام و هنوز اضافه وزن نگرفته 
روی  بدنی  فشار  آنقدر  ورزشی  دوران  در  که  است  این  واقعیت  ام. 
حوصله  اصلا  مدتی  تا  خداحافظی  از  بعد  که  هست  ها  فوتبالیست 
ورزش ندارند. بازی های لیگ، حذفی، آسیا، پروازهای متعدد و.. آنقدر 
فشار را زیاد می کند که خود من مچ و کمر و زانویم حالا درد میکند 
و آدم مجبور است استراحت کند. من هم فکر می کنم باید یک سال 

بگذرد که بدنم به استراحت عادت کند!
دریا در پاسخ به اینکه آیا تا به حال شده در مدرسه به خاطر 
بابا کل کل کند، گفت: برخی حرفهایی می زدند و من جدی نمی 
گیرد  می  را  خودش  بنگر  محسن  دختر  گفتند  می  مثلا  گرفتم. 
آنها  از  و  داشتم  کل  کل  ها  استقلالی  با  البته  نبود.  اینطور  ولی 
دریا  مدرسه  با  ارتباط  درباره  شوند.بنگر  پرسپولیسی  خواستم  می 

به  اتفاقا  و  روم  می  اش  مدرسه  به  مرتب  بله  گفت:  بازی  پارتی  و 
دختر من سخت تر می گیرند.

پرسپولیس  در  کالدرون  نظرت  به  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  وی 
نتیجه می گیرد، گفت: به نظرم باید خیلی خوب نتیجه بگیرد چون 
بازیکن خوب مثل  را حفظ کرده دو سه  اصلی اش  تیم  پرسپولیس 
وحید امیری هم گرفته و باید از پرسپولیس پارسال بهتر باشد. نباید 
جدید  سال  یک  امسال  کند  فکر  و  کند  نگاه  هم  قبل  سال  سه  به 
است که باید قهرمان شود و صد در صد هم می تواند امسال راحت 

قهرمان شود.
دریا هم گفت: پرسپولیس همیشه قهرمان است و احتیاجی به 
پیش بینی ندارد.بنگر درباره جدایی برانکو از پرسپولیس گفت: برانکو 
آدم زرنگی بود و به موقع از پرسپولیس جدا شد. او موقعی از تیم رفت 
که تا 10 سال دیگر هم بخواهد جایش در پرسپولیس هست. موقعی 
نرفت که تیم نتیجه نمی گیرد و اوضاع بدباشد و هر موقع بخواهد 

می تواند برگردد.

هافبک ذوب آهن : 

انگیزه زیادی برای فصل جدید داریم
هافبک خوش تکنیک ذوب آهن مدعی است تیمش قادر است 
عملکرد نیم فصل را در فصل گذشته تداوم بخشد و در جمع مدعیان 
قرار گیرد.محمدرضا عباسی، هافبک تکنیکی ذوب آهن امیدوار است 
به  خودشان  از  لیگ  در  درخشانی  عملکرد  بتواند  نوزدهم  فصل  در 
استارت  نوزدهم  تا چند روز دیگر لیگ  بگذارند. در شرایطی که  جا 
می خورد، این بازیکن درباره شرایط تیمش می گوید: خیلی خوشحالیم 
که فصل جدید فوتبال شروع می شود و انگیزه زیادی برای فصل جدید 
در  ما  داریم.  قرار  خوبی  شرایط  در  تاکتیکی  و  بدنی  نظر  از  داریم. 
لیگ قهرمانان حاضر بودیم و این مساله باعث شد تا بهتر در شرایط 
مسابقات قرار گیریم و اینبار باید از همان روزهای اول لیگ به بهترین 

شکل در رقابت قرار گیریم.
وی درباره اینکه مدعیان این فصل کدام تیم ها خواهند بود گفت: 
طی روزهای اخیر صحبت های زیادی دیده ایم و برای خودمان عجیب 
بوده که اسمی از ذوب آهن برای حضور در جمع مدعیان نیامده است. 
ما هم از نظر بازیکن و هم کادرفنی و مدیریت جزو بهترین های لیگ 

محسوب می شویم و در فصل گذشته اگر در روزهای ابتدایی امتیازات 
را کسب می کردیم به راحتی در جمع مدعیان بودیم. مطمئن هستیم 
که در فصل جدید می توانیم به نتایج خوبی دست پیدا کنیم و فصل 
جدیدی برای ذوب آهن برای کسب افتخار و حضور در جمع مدعیان 

در پیش خواهد بود.
از  تلخی  حذف  ما  گفت:  ادامه  در  آهن  ذوب  تکنیکی  هافبک 
لیگ قهرمانان داشتیم و خیلی حیف که در فصل آینده این رقابت ها 
با تمرکز بیشتری در  تا  البته کمک خواهد کرد  نیستیم. این مساله 
رقابت های داخلی حاضر باشیم و مدعی جام خواهیم بود. از کادرفنی 
فوق العاده  و با انگیزه ای برخوردار هستیم و بازیکنان ما نیز تلفیقی از 
جوانان و باتجربه ها هستند که کمک خواهند کرد در فصل جدید به 

نتایج خوبی دست پیدا کنیم.
اعتماد  از  گفت:  نیز  خودش  شرایط  درباره  عباسی  محمدرضا 
کادرفنی در فصل گذشته خیلی خوشحالم. انتظار بیشتری از خودم 
در فصل جدید دارم. اکنون شرایط خوبی دارم و تلاش خواهم کرد 

تا در جمع بازیکنان بتوانم برای دستیابی به هدف مان موثر باشم. در 
فصل جدید احساس می کنم شاهد رقابت های جذابی باشیم. حداقل 
7 تیم هستند که می توانند تنور رقابت را در بالای جدول داغ کنند 
فرصت ها  از  بهترین شکل  به  و  باشیم  داشته  بیشتری  تلاش  باید  و 

سود ببریم.
فنی  از عملکرد  تمجید  با  پایان  در  آهن  تکنیکی ذوب  هافبک 
باید قدردان زحماتی باشیم که آقای علیرضا  سرمربی تیمش گفت: 
منصوریان برای تیم داشته است. در فصل گذشته در مقطعی شرایط 
تیم شکل گرفت در  ایشان و جوی که در  با حضور  و  بدی داشتیم 
نهایت روند صعودی ما رقم خورد. واقعا کار آسانی نبود و باید به نقش 
تاکتیکی  توجه کرد. کارهای  این میان  نیز در  آقای منصوریان  ویژه 
فوق  جو  اینکه  مهمتر  و  داشتیم  ایشان  حضور  با  مناسبی  روانی  و 
العاده ای در رختکن شکل گرفت که در نهایت با افزایش خودباوری و 
انگیزه بین بازیکنان موفق شدیم. امیدوارم این اتفاق و روند در فصل 

جدید نیز شکل گیرد و بتوانیم عملکرد خوبی داشته باشیم.

در دیدارهای ملی شاهد حضور زنان در 
ورزشگاه ها خواهیم بود

زنان می توانند در دیدارهای ملی به 
ورزشگاه بروند

تماشای  از  لذت  برای  بانوان  آزادانه  حضور 
ابتدای  از  که  بود  موضوعی  فوتبال  مسابقه  یک 
از چالش های اصلی فوتبال  سال جاری به یکی 
درخصوص  نظرها  اظهار  شد.  تبدیل  کشورمان 
حضور زنان در ورزشگاه ها از سوی اهالی فوتبال 
و همچنین سیاستمداران پرتعداد بود اما نظرات 
معتقد  افراد  اکثر  و  حول یک محور می چرخید 
بودند که این اتفاق باید بیفتد و از سویی حضور 
بانوان می تواند فضای ورزشگاه ها را تلطیف کند.

با تمام این اوصاف به نظر می رسد باید به 
این مهم خوشبین بود و در آینده ای نه چندان 
دور مجوز حضور زنان در تمام ورزشگاه ها بدون 
گزینش صادر شود. معاون توسعه ورزش قهرمانی 
خبر  امروز  جوانان  و  ورزش  وزارت  حرفه ای  و 
امیدوار کننده ای داد. محمدرضا داورزنی با بیان 
اینکه در شرایط فعلی به دلیل برخوردار نبودن 
امکانات حضور بانوان در سایر ورزشگاه ها امکان 
حضور بانوان جهت تماشای رقابت های باشگاهی 
برای  »شرایط  کرد:  اعلام  ندارد،  وجود  فوتبال 
فراهم  فوتبال  ملی  بازی های  در  بانوان  حضور 
ملی  تیم  بازی  اولین  از  احتمالاً  و  است  شده 
آزادی خواهیم  بانوان در ورزشگاه  شاهد حضور 
مجزا،  ورودی های  دارای  آزادی  ورزشگاه  بود. 
محل نشستن و سرویس های بهداشتی جداگانه 
است و محل رفت و آمدها به گونه ای است که 
مشکلی در این رابطه به وجود نمی آید.« این در 
حالی است که علی ربیعی، سخنگوی دولت نیز 
گفت:»زنان  خبری  نشست  در  پیش  روز  چند 

می توانند در دیدارهای ملی به ورزشگاه بروند.«
دبیرکل  جان  ویندسور  میان،  این  در 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در گفت وگو با رویترز 
اعلام کرده که این کنفدراسیون در تلاش است تا 
با همکاری فیفا، راه حل دوستانه برای ورود زنان 
با  او  اجرایی شود.  و  پیدا  ایران  به ورزشگاه های 
تمجید از ورود زنان ایرانی به ورزشگاه در فینال 
نگرانی هایی  داد:»  ادامه  آسیا،  قهرمانان  لیگ 
وجود دارد. گزینه های زیادی هم در حال حاضر 
به  مسیر  کدام  نمی دانیم  واقعاً  است.  میز  روی 
بازی  فوتبال  ایران  در  زنان  می رسد.  سرانجام 
همین  به  می کنند.  بازی  هم  مردان  می کنند، 
تا  باشند  برخوردار  حق  این  از  باید  همه  خاطر 
صورت  هر  در  ببینند.  نزدیک  از  را  ورزش  این 
ما به قوانین داخلی هر کشور احترام می گذاریم 
ولی از طرفی می خواهیم به رشد جایگاه فوتبال 

در کشورها نیز کمک کنیم.«

یحیی گل محمدی : با هم دست به 
یک کار بزرگ زدیم

از  رونمایی  جشن  در  محمدی  گل  یحیی 
و  بازیکنان  از  ویژه ای  تشکر  پدیده  تیم  پیراهن 
در  محمدی  گل  کرد.یحیی  خودرو  شهر  مالک 
نتایج  گفت:  پدیده  پیراهن  از  رونمایی  مراسم 
دلیل  که  شد  ثبت  گذشته  فصل  در  درخشانی 
اصلی این نتایج که به پایانی درخشان ختم شد، 
آقای  گفت:  ادامه  در  بود.وی  اتحاد  و  همدلی 
حمیداوی مالک تیم شهرخودرو تمام تلاشش را 
برای موفقیت تیمش می کند. می دانم که ایشان 
از  تیم  این  صرفا  و  ندارد  مالی  نظر  از  مشکلی 
سوی مسئولان و بزرگان، نیاز ویژه ای به حمایت 
معنوی دارد. خدا را شاکرم که این تیم توانسته 
هواداران خوبی را به سمت خود جذب کند که 
هم چنین  هستند.وی  ما  کنار  گرما  و  سرما  در 
تشکر  باید  الهی  نعمت  این  رضا،  امام  از  گفت: 
کنم که هوای تیم ما را داشتند. مشکلات زیادی 
همدلی  با  ما  برای  مشکلات  این  اما  داشتیم، 
حیدری،  آقای  حاج  از  باید  شد.  پرتاب  سکوی 
وطنخواه و سرآسیایی تشکر کنم. تمام تلاش مان 
وقتی  و  برسیم  مطلوب  نقطه ای  به  تا  کردیم  را 
حمیداوی  دکتر  رسیده بود،  استخوان  به  کارد 
همچون یک ناجی واقعی ورود کرد و به داد تیم 
شویم.گل محمدی  آسیایی  نهایت  در  تا  رسید 
در پایان سخنان خود گفت: باید از کادر فنی و 
بازیکنان باغیرتم تشکر کنم که همه جوره کنارم 

بودند و با هم دست به یک کار بزرگ زدیم.

 تیم ریو آوه از طارمی 
انتظارات زیادی دارد

کارلوس کاروالیال، سرمربی ریو آوه، باشگاه 
او  از  تیم  این  می گوید  طارمی  مهدی  پرتغالی 
خیلی  فوتبالیست  را  او  و  دارد  زیادی  انتظارات 
خوبی می داند.بعد از حضور 15 دقیقه ای مهدی 
طارمی در اولین دیدار تیم جدید پرتغالی اش ریو 
آوه در لیگ پرتغال که با شکست 1-0 این تیم 
دومین  آستانه  در  شد،  همراه  فامالیکائو  مقابل 
جمعه شب  که  پرتغال  لیگ  در  آوه  ریو  دیدار 
مقابل آوس برگزار خواهد شد، سرمربی ریو آوه با 
تمجید از طارمی از او به عنوان فوتبالیستی خوب 
انتظار زیادی  او  از  آوه  یاد کرده و می گوید ریو 
دارد.حضور 15 دقیقه ای طارمی در دیدار هفته 
با  پرتغال  در  فامالیکائو  مقابل  آوه  ریو  گذشته 
تمجیدهای زیادی از نمایش او در این بازی روبرو 
شد و طارمی در این دیدار موفق شد یک پنالتی 
هم تیمی اش  سوی  از  که  بگیرد  تیمش  نفع  به 
آوه  ریو  سرمربی  کاروالیال،  رفت.کارلوس  هدر 
مقابل آوس  تیمش  روز جمعه  دیدار  آستانه  در 
ما  برای  مهدی  انتقال  گفت:”  طارمی  درباره 
در  بازی  برای  طارمی  بود.  خوبی  خیلی  انتقال 
این تیم از مبالغ قابل توجهی پول گذشت چون 
نظر  توانسته  او  کند.  بازی  اروپا  در  می خواست 
راضی  او  انتقال  از  ما  و  کند  جلب  را  ما  مثبت 
هستیم”. سرمربی ریو آوه در ادامه صحبتهایش 
درباره طارمی گفت:” مهدی طارمی فوتبالیستی 
کار  فضاهای خالی خوب  در  او  است.  استثنایی 
هم تیمی هایش  از  حمایت  زمان  در  می کند، 
خوب کار می کند، خوب سر می زند و تمام کننده 
زیادی  خیلی  انتظار  طارمی  از  ما  است.  قهاری 
داریم ولی او فعلا در روند جا افتادن در تیم قرار 
دارد. مشکل ناشی از زبان هم هست که باید به 
آن توجه شود. ولی من معتقدم مهدی به زودی 

به ما کمک زیادی خواهد کرد”.

ویلیان میمبلا با تراکتور شروع کرد
با  را  کارش  رسما  پرویی  تهاجمی  هافبک 
تراکتور شروع کرد.ویلیان میمبلا کاسرس هافبک 
با  را  قراردادش  یکشنبه  روز  که  پرویی  ساله   27
گذشته  روز  بود،  کرده  امضا  تبریزی  سرخ پوشان 
به  این شهر  به  به محض ورود  و  تبریز رسید  به 
ورزشگاه بنیان دیزل رفت و خودش را به مصطفی 
دنیزلی معرفی کرد.حضور میمبلا در محل تمرین 
بازیکن  این  به  بازیکنان  با خوشامدگویی  تراکتور 
همراه شد. دنیزلی نیز چند دقیقه ای درباره حضور 
این بازیکن با شاگردانش صحبت و برای او آرزوی 
موفقیت کرد.مسئولان تراکتور به دنبال آن هستند 
تا کارت بازی میمبلا را برای دیدار نخست مقابل 
نفت مسجدسلیمان بگیرند اما با توجه به دور بودن 
او از تمرینات تراکتور بعید است دنیزلی بخواهد از 

این بازیکن پرویی در بازی های اول استفاده کند.

اختلافات فتحی و استراماچونی 
همچنان پابرجاست

استقلال در چند روز گذشته حواشی زیادی 
را از سر گذرانده است و به نظر می رسد که بعد از 
جلسه فتحی و استراماچونی هم اختلافات میان این 
دو نفر، هنوز رفع نشده است. در حالی که باشگاه 
استقلال اصرار دارد که اعلام کند که استراماچونی 
و  ندارند  اختلافی  یکدیگر  با  باشگاه ها  مدیران  و 
استراماچونی نظرات خود را تنها از رسانه رسمی 
به نظر می رسد که هنوز  اما  بیان می کند،  باشگاه 
اختلاف نظر بر سر بازیکن فرانسوی 36 ساله وجود 
دارد و استراماچونی توقع دارد، این بازیکن هرچه 
زودتر برای استقلال جذب شود. به نظر می رسد تنها 
چیزی که این اختلاف را حل می کند، خرید ترئو، 

مهاجم 36 ساله مدنظر استراماچونی است.

حواشی برنامه کالدرون برای پرسپولیس
این  برانکو در پرسپولیس،  در زمان حضور 
ترکیب های  پیش بینی ترین  قابل  از  یکی  تیم 
گابریل  حضور  با  حاضر  حال  در  اما  داشت،  را 
تکلیف  ایران،  فوتبال  در  آرژانتینی  کالدرون 
مشخص  تیم  این  بازیکن های  از  هیچ کدام 
نیست و همین موضوع می تواند حواشی زیادی 
از حواشی  ایجاد کند. یکی  برای سرخ پوشان  را 
که می تواند برای پرسپولیس ایجاد شود، حضور 
کنعانی زادگان به جای سیدجلال در ترکیب اصلی 
است؛ مدافع محبوب کی روش که در جام ملت ها 
کاپیتان  به جای  کرد  بازی  ملی  تیم  برای  هم 
موضوعی  این  و  کرد  خواهد  بازی  پرسپولیس 
سرخ پوشان  سر  دست  سادگی  به  که  نیست 
هافبک های  تعدد  موضوع  این  از  جدا  بردارد. 
کالدرون  تا  شد  خواهد  باعث  احتمالا  کناری، 
و  بیاورد  روی  بازیکنان  از  چرخشی  استفاده  به 
همین موضوع هم ثبات را از پرسپولیس خواهد 
محورهای  از  یکی  هم  فصل  طول  در  و  گرفت 
حواشی شرخ پوشان خواهد بود. باید دید که آیا 
کالدرون برنامه ای برای جلوگیری از این حواشی 

دارد یا نه؟

بیرانوند: من اگرمی خواستم دنبال 
پول باشم به ژاپن می رفتم

کی از سوژه های این روز های فوتبال ایران 
برخی  است.  بیرانوند  علیرضا  دستمزد  موضوع 
دروازه بان  با  پرسپولیس  کردند  اعلام  رسانه ها 
منعقد  سنگینی  مالی  قرارداد  خود  ملی پوش 
میلیارد   7 جدید  فصل  در  است  قرار  و  کرده 
تومان به او پرداخت کند. اما بیرانوند از شنیدن 
گفته:  باره  این  در  او  شده.  ناراحت  خبرها  این 
آدم  که  می زنند  حرف هایی  برخی  »متأسفانه 
نمی داند چه بگوید؟ من می دانم این صحبت ها و 
سوژه کردن مبلغ قرارداد من، کار حاشیه سازان 
به  می خواهند  که  است  پرسپولیس  دشمنان  و 
هم  به  را  ما  تیم  و  من  تمرکز  خودشان  خیال 
بریزند. می خواهم حرفی را برای اولین بار بزنم. 
قبل از هر چیز بگویم منتی سر کسی ندارم. هر 
بوده  دلی  گرفتم  تصمیمی  هر  و  کردم  کاری 
اگرمی  من  می شود(.  ساکت  )دوباره  اما...  است 
خواستم دنبال پول باشم به ژاپن می رفتم. شما 
می دانید ویسل کوبه ژاپن حاضر بود چقدر به من 
پول بدهد؟ دو میلیون و 500 هزار یورو باشگاه 
ژاپنی به من می داد. به پول ایران چقدر می شود؟ 
پول  این  تازه  تومان.  میلیارد   33 حدود  رقمی 

بدون احتساب پاداش برد و... بود، اما نرفتم.«

احتمال تمدید قرارداد روز به چشمی 
با استقلال

گذشته  روزهای  در  استقلال  سرمربی 
این تیم  با مدافع فصل گذشته  مذاکرات مثبتی 
داشته است و احتمال اینکه این بازیکن تا شروع 
لیگ نوزدهم قرارداد خود را تمدید کند بسیار زیاد 
بازیکنی است که در همان  است.روز به چشمی 
ابتدای فصل نقل و انتقالات به مدیر باشگاه اعلام 
کرد که تمایلی برای ماندن در این تیم ندارد و 
می خواهد فوتبالش را برای فصل جدید در خارج 
مدت  این  در  چشمی  بدهد.روزبه  ادامه  ایران  از 
پیشنهادهای از  کشورهای مختلف دریافت کرد 
اما به یکباره در روزهای گذشته با پیشنهاد تمدید 
استراماچونی روبه رو شده است.  از سوی  قرارداد 
روزهای  در  استراماچونی  آ  آندره  می شود  گفته 
چشمی  روزبه  با  مستقیم  صورت  به  گذشته 
مذاکراتی را انجام داده و از این بازیکن خواسته که 
یک فصل دیگر در این تیم بماند تا با شرایط بهتر 
تجربه  را  ایران  از  فوتبال خارج  بتواند حضور در 
کند.استراماچونی این تصمیم خود را به مدیران 
احتمال  و  است  اعلام کرده  استقلال هم  باشگاه 
اینکه روزبه چشمی در آخرین روزهای باقی مانده 
تا شروع فصل نقل و انتقالات قرارداد خود را با این 
تیم تمدید کند وجود دارد.نکته جالب این است 
که استراماچونی روزبه چشمی را برای پست دفاع 
وسط در نظر دارد تا با او در کنار محمد دانشگر 
زوج موفق فصل گذشته را برای لیگ نوزدهم هم 
تشکیل بدهند.در صورتی که استقلال بتواند روزبه 
چشمی را راضی به تمدید قرارداد کند این تیم 
برای فصل جدید در خط دفاع تکمیل می شود 
و به نظر می رسد فعالیت آبی ها در فصل نقل و 
انتقال با خرید یک هافبک پشت مهاجم به اتمام 

خواهد رسید.

روزنامه صبح ایران

4
شماره 2791 

ورزش
چهار شنبه 30 مرداد 1398  19 ذی الحجه 1440  21 آگوست 2019  


